



Protokoll Fullmäktige 24/25; 6

Fört vid sammanträde med [organ]

Tid: 2025-05-06, 17:30

Plats: Ingegerd Eriksson

Närvarande ledamöter

Adam Järvinen

Elina Falsafi Tonekaboni

Houda Oraham

Tom Skoog

Felix Liljeblad

Soma Ali Mahamoud (digitalt)

Erik Sedig (justeras in kl 18:00)

Ej närvarande ledamöter

Elsa Limbäck

Ellen Kåberg

Andi Olluri

Tove Lagström

Övriga närvarande

Karin Öst

Linnea Johnson Nordqvist

Hanna Torstensson - Lämnar 18:50

Alva Jonsson

Maryam Mahmood

Edward Bergqvist - lämnar mötet 18:50

Caroline Rinnsjö - lämnar mötet 18:50

Amanda Nithander - lämnar mötet
18:50

Sama Hameed - lämnar mötet 18:10

Sundos Wilio - lämnar mötet 18:10

Asaad Hadri - lämnar mötet 18:10

Noa Galan Frick

Niclas Johansson

Bahram Fendi

Abodi Jahel

Christian Hermansson

Albin Helms - Lämnar 18:50

Michaela Bergstedt Hederström -
Lämnar 18:50

Sophie Brennan - Lämnar 18:50

Molly Kindblom - Lämnar 18:50

Melika Deylami - Lämnar 18:50

Senait Angelina Petros

Joud Hanna

Anton Lahne - Gick med via zoom
17:37 - Lämnar 18:16

Elin Nordin - Lämnar 18:50

Daniel Bogdanovic - Lämnar 18:50

Julia Trinh - Lämnar 18:50

Salar Ibrahim - Lämnar 18:50

Tova Peining - Lämnar 18:51

Andreas Papadopoulos Paulsson -
Lämnar 18:10

Calista Ezech - Lämnar 18:51

Caroline Palle - Lämnar 17:58

Elin Holmgren - Lämnar 17:56

Elin Johansson - Lämnar 17:58

Emilia Malmström Schultz - Lämnar
17:57

Hjalmar Hallberg - Lämnar 17:58

Linnea Ludwigsson - Lämnar 17:58

Nils Rudberg - Lämnar 17:58

William Persson - Lämnar 18:00

Charlotte Bergå Johansson - Lämnar
18:50

Arfayeel Sahi - Lämnar 18:50

Joel Bergh - Lämnar 18:50

Carl Bremström - Lämnar 18:55

Jonathan Linderöth Nagy - Lämnar
18:50

Albin Andersson - Lämnar 18:50

Fanny Rubin - Lämnar 18:50

Olivia Sving Janersten - Lämnar 18:50

Charlie Xie - Lämnar 18:50

Mathilda Mattisson - Lämnar 18:50

Abdulrahman Chamsaldin - Lämnar
18:12

Jamal Najjar - Lämnar 18:12

Sizar Ahmed - Lämnar 18:12

Andreas Nugues - Lämnar 20:10

AJ EPT

Houda Oraham



Arvid Jansson - Lämnar 18:50
Maja Eriksson - Lämnar 18:50

Sändlista

Organets ledamöter

Ev. övriga



§§ 1 Preliminärer

§ 1.1 Mötets öppnande

Ordförande öppnar mötet kl 17:39.

§ 1.2 Adjungeringar

Fullmäktige beslutar
att ha ett öppet möte.

§ 1.3 Mötets behöriga kallande

Fullmäktige beslutar
att anse mötet behörigt utlyst

§ 1.4 Val av sekreterare samt justeringspersoner

Fullmäktige beslutar
att välja Karin Öst till sekreterare och Elina Falsafi Tonekaboni samt Houda Oraham till justeringspersoner.

§ 1.5 Godkännande av föredragningslista

Fullmäktige beslutar
att godkänna föredragningslistan

§ 1.6 Föregående mötesprotokoll

Föregående mötesprotokoll är justerat och läggs till handlingarna.

§ 1.7 Avstämning av ärendeplan

Fullmäktige fastställer aktuell ärendeplan.

§ 1.8 Beslutsuppföljning

Utförs

§§ 2 Beslutsärenden

§ 2.1 Inval av ledamöter i råd 25/26

Bilaga 1

Maryam Mahmood presenterar valberedningens arbete.

Adam Järvinen frågar om LoudUR då utskottet är vakant men de har hört av sig till talare för att få hjälp. Niclas Johansson berättar lite bakgrund, och Sadia från LoudUR kommenterar att de skickat in verksamhetsplan och budget men att de behöver hjälp

AS EAT



att rekrytera en styrelse. Verksamhetsplan och budget väljs in ändå och så hoppas vi på att få ett LoudUR i fyllnadsvalet!

I övrigt finns inga kommentarer på dokumentet och fullmäktige går till beslut.

Samtliga nominerade i råd justeras ut kl 17:45.

Fullmäktige beslutar

att godkänna samtliga nominerade enligt bilaga 1 samt enligt sent inkommen bilaga 1.1.

Samtliga justeras in igen kl 17:47

§ 2.2 Inval av ledamöter i utskott 25/26

Bilaga 2

Maryam Mahmood från valberedningen presenterar bakgrund om bl.a. informationsspridning som gjorts av valberedning och utskotten själva.

Adam Järvinen undrar om någon i FUM har frågor gällande bilagan. Nej. Maryam Mahmood har en fråga till Sama som nominerats till många utskott utöver övrigt engagemang och studier. Hon tror att detta arbete gör henne än mer motiverad i sina studier!

I övrigt finns inga kommentarer på dokumentet och fullmäktige går till beslut.

Samtliga nominerade i utskott justeras ut kl 17:51.

Fullmäktige beslutar

att välja in samtliga nominerade enligt bilaga 2 förutom GibbGruppens nominerade som väljs in enligt sent inkommen bilaga 2.2

Samtliga nominerade i utskott justeras in igen kl 17:53.

§ 2.3 Inval av ledamöter i kårhusstyrelsen 25/26

Bilaga 3

AJ

EPT



Maryam Mahmood från valberedningen presenterar igen; samma procedur som för råden. Rekryteringen har förlagts primärt hos KHS, de har sedan kontaktat valberedningen om att det inte gått så bra att hitta en styrelse.

Dokumentet innehåller övriga ledamöter, det saknas ordförande, kassör och sekreterare.

Elina Falsafi Tonekaboni undrar om hur det kommer sig att ingen vill ta på sig någon av rollerna som krävs för att kunna ha en KHS, utan att samtliga kandiderar till övrig ledamot. Andreas Nugues säger att det ofta inte är ett första uppdrag man tar att sitta i KHS och de som varit intresserade är engagerade i mycket och upptagna i annat.

Adam Järvinen säger att det låter enklast att hålla fyllnadsväl under FUM1.

Bahram Fendi undrar om arvoderingen skrämmar bort personer som tänker att det är ett större uppdrag att vara ordförande än vad det behöver vara.

Adam Järvinen ger replik om att man beslutade att arvoda ordförandeposten för att göra den mer intressant. Elina Falsafi Tonekaboni föreslår ett extrainsatt FUM för att se till att det löser sig innan verksamhetsårets slut. Andreas Nugues vill också replikera att han kan sitta kvar ett halvår nästa år men avslutar sedan sin utbildning. Kan vara en nödlösning? Maryam Mahmood föreslår vice ordförande-roll för Andreas och att hjälpa en av de övriga ledamöterna att bli ordförande. Tom Skoog säger att det kanske kan vara motiverande och hjälpsamt för att få fram en kvalificerad ordförande att ha en period av upplärning med före detta ordförande.

Erik Sedig justeras in kl 18:00.

Diskussion om att kalla till ett extrainsatt FUM efter KHS nästa möte och att bordlägga inval till dess. Valberedningen och KHS försöker hitta efterträdare under tiden. Elina Falsafi Tonekaboni undrar om vilka specifika åtgärder som kan locka folk till KHS? Andreas Nugues säger att alla lämpliga personer de känner till är tillfrågade och har tackat nej. Men kanske finns fler lämpliga där ute? Men anknytning till Hvillan är viktig för att det finns mycket bakgrund man behöver förstå för att sitta i KHS.

att bordlägga inval av Kårhusstyrelsen till ett extrainsatt FUM i slutet av maj, efter Kårhusstyrelsens nästa möte.

AJ

EFT

YD



§ 2.4 Inval av verksamhetsrevisor(er) 25/26

Bilaga 4

Maryam Mahmood ger bakgrund.

Fullmäktige beslutar

att välja Karin Eriksson, Grant Thornton AB till auktoriserad revisor för verksamhetsåret 25/26

att välja Oliver Schade till verksamhetsrevisor för verksamhetsåret 25/26

§ 2.5 Revidering av Post eller Koleras budget 24/25 *Bilaga 5, 6*

Elin ger bakgrund. Utskottet beviljas mer pengar från SMAUG efter att Spionen lagts ned och det finns mer pengar till studentmedia och de vill därför revidera sin budget så att det finns protokollfört.

Fullmäktige beslutar

att godkänna Post eller Koleras budgetrevidering för 24/25 enligt bilaga 5, 6

Flertalet deltagare från utskott och råd justeras ut kl 18:07.

§ 2.6 Enledigande av ledamot i Perikollonitis

Bilaga 7

Fullmäktige beslutar

att entlediga Saga Lindell från Perikollonitis enligt bilaga 7.

§ 2.7 Fastställande av studentrepresentanter

Bilaga 8

Fullmäktige beslutar

att fastställa studentrepresentanter enligt Instanslistan, bilaga 8

§ 2.8 Fastställande av temporära arbetsgrupper

Bilaga 9

En studentrepresentant har tillkommit sedan förra Fullmäktigemötet, extern granskare.

Fullmäktige beslutar

45

PR

810



att fastställa temporära arbetsgrupper enligt bilaga 9

§ 2.9 Fastställande av verksamhetsplan 25/26

Bilaga 10

Kårordförande Noa Galan Frick presenterar verksamhetsplanen. Han kontaktade samtliga organ om att skicka in sina förslag på verksamhetsplan samt påminnelser om detta, och detta har sammanställts och lästs igenom.

Kårstyrelsens verksamhetsplan för 25/26 innehåller nya fokusfrågor.

Dessa har diskuterats mycket på KÅS 8 och KÅS 9. Fokus blir: *Framtidens finansiering* och *ökat engagemang*. Det finns mycket potential att rekrytera fler medlemmar och identifiera studentgrupper som inte har intresse av att vara medlemmar idag. Går att knyta ihop med framtida finansiering. Vi rör oss mot mer utmanande tider och behöver se över både utgifter och inkomster och arbeta med dem på ett riktat sätt.

Budgetanpassningar, sponsorskap och dylikt är intressanta ämnen att titta på.

Erik Sedig undrar då om tillträdande kårstyrelse var deltagande på KÅS 8. Nej, bara KÅS 9. Alva och Niclas sitter ju i kårstyrelsen under 24/25 men är invalda igen i nya roller under 25/26.

Elina Falsafi Tonekaboni vill också poängtera att det är bra att fokusfrågorna från Kårstyrelsen hör ihop!

Fullmäktige beslutar

att fastställa verksamhetsplanen för 25/26 enligt bilaga 10 med tillägg för DiURs verksamhetsplan 10.1, sent inkommen bilaga. Samt att uppdraga Noa Galan Frick att sammanfoga dokumenten.

§ 2.10 Fastställande av medlemsavgift 25/26

Bilaga 11

Fullmäktige beslutar

att fastställa medlemsavgifterna till 120 kr för en termin eller 200 kr för ett år enligt bilaga 11.

§ 2.11 Fastställande av budget 25/26

Bilaga 11

En diskussion om budgetarna, två budgetar har lämnats in detta år "Status Quo" eller "Restriktiv" på grund av ekonomiska utmaningar framöver. "Status Quo" innehåller

SS
ETG

NO



samtliga organ i SAKS ordinarie budgetar. "Restriktiv" innehåller ett antal åtstramningar. Inga åtstramningar i andra organ än KHS och centralt är så stora att inte det går att äska till Kårstyrelsen om att få sin budget återställd till den ordinarie om man har goda underlag för detta.

Andreas Nugues beskriver skillnaden i budgetar för KHS. Det har att göra med vad som måste göras nästa år och vad som inte absolut måste göras. De kanske kommer behöva äska mer pengar, och kanske blir det en långsammare kårhusstyrelse.

Elina Falsafi Tonekaboni vill påtala att SAKS har en buffert för nödfall och skador. Per capsulam-beslut kan i nödfall tas av Fullmäktige.

Erik Sedig vill ta upp vad Noa Galan Frick sade om att det är bra att "mildra konsekvenserna tidigt". Tom Skoog funderar på om status quo-budgeten för Hvillan kunde gå igenom medan resten förhöll sig till en mer restriktiv budget och leder till Karin Öst vill informera om att då börjar man året utan någon marginal för övriga äskningar, justeringar och nödinköp då Hvillans restriktioner utgör hela skillnaden ned till en nollresultat-budget. Liten diskussion om snittar. Elina föreslår att vårbalskommittéen nästa år reviderar sin budget i den mån de vill det senare. Streck i debatten.

Fullmäktige beslutar

att godkänna den restriktiva budgeten för 25/26 enligt bilaga 11 med revidering så att Post eller Kolera går jämnt ut.

Mötet ajourneras i 20 minuter kl 18:50, återupptas 19:10.

§ 2.12 Revidering av arbetsordningen

Bilaga 12

Niclas Johansson ger bakgrund. För att förtydliga vem som ska kontaktas vid frågor gällande arbets- och studiemiljö. Noa Galan Frick säger att enkätarbete också visat att det finns bristfällig information gällande SAMO/SHAMO.

Fullmäktige beslutar

AS

EP

[Signature]



att godkänna revideringen av arbetsordning genom att i arbetsordningen kapitel 12 under rubriken "Rådens äligganden" efter "Det äligger råden:" skriva in följande att-sats: "att samråda med studenten/studentgruppen och relevant SAMO eller SHAMO i ärenden eller frågor som rör arbets- och studiemiljö."

§ 2.13 Revidering av SAKS Polycysamling

Bilaga 13

Då denna revidering är väldigt lång kommer bilagorna att bifogas till protokollet.

Med följande ändringar:

"Även mottagandet av gåvor och donationer behöver beslutas om antingen av firmatecknare eller Fullmäktige, beroende på den ekonomiska omfattningen av gåvan eller donationen."

samt "Om ett sponsoravtal kan bli aktuellt, ska arbetsmarknadsansvarig lyfta ärendet till presidiet eller kärstyrelsen för vidare diskussion och beslut."

Fullmäktige beslutar

att bifalla förslaget på ändringar av SAKS sponsorpolicy enligt bilaga 13 med undantag för rödmarkerade ändringar enligt ovan.

§ 2.14 Revidering av arbetsordning och polycysamling

Bilaga 14,

15

Noa Galan Frick ger bakgrund. Han tycker att arbetsordningen var otydlig och har här klargjort sina resonemang. Erik Sedig vill ta upp att Noa skiljer på "misstanke" och "konstaterande" i texten - kan vi konstatera brott mot insparksfriden? Tidigare text använde enbart "misstanke". Finns en relevans i att hålla sig till att texten ger misstanken legitimitet nog för att agera. Det ska inte behöva konstateras. Nu kan insparkskommitté eller IntrU stänga av vid en välgrundad misstanke om brott mot insparksfriden.

Då denna revidering är väldigt lång kommer bilagorna att bifogas till protokollet.

AS

RPT

SD



Fullmäktige beslutar

att bifalla förslaget om revidering av SAKS arbetsordning enligt bilaga 14, 15 med revidering att meningen "Beslutet att ett brott mot insparksfriden har förekommit tas av Kärstyrelsen." stryks

att bifalla förslaget om revidering av SAKS policysamling enligt bilaga 14, 15 med revideringen att meningen "Beslutet att ett brott mot insparksfriden har förekommit tas av Kärstyrelsen."

§ 2.15 Nominering till hedersledamot i SAKS

Bilaga 16

Anne Haglund Olmarker har nominerat Per Haglind som hedersledamot i SAKS. Flera aktiva i SAKS uttrycker sin uppskattning. Det är på tiden!

Fullmäktige beslutar

att bifalla förslaget och utnämna Per Haglind till hedersledamot i SAKS.

§§ 3 Diskussionsärenden

§ 3.1 Vänförening

Bilaga 17

Andreas Nugues ger bakgrund. Han tycker att vänföreningen borde startas upp igen, den har avtagit efter covid-19 och det är synd att tappa kontakten. Det var bra att vänföreningen informerar gamla nätverk om firanden och jubileum.

Erik Sedig tycker det låter kul. Vad finns att sätta emot? Seniorskollegiet är kanske liknande, är en vänförening ett mindre formellt sammanhang som det låter? Elina undrar om det gäller personer som varit involverade i SAKS eller om det gäller personer som studerat där SAKS (eller de tidigare tre kårerna som SAKS består av) varit representerade studentkår. Hon undrar också om det är att bli en corps som finns i åtanke, och vem tänker de som den som sammankallar och upprätthåller föreningen? Andreas Nugues säger att tanken är en enskild, skild förening som försöker upprätthålla informations- och kontaktnät. Sammankallande blir en ordförande som väljs.

Frikopplat. Men om man betalar stödmedlemskap i SAKS så kan det kopplas till dem också. Elina undrar då om de gör en lista, blir det en administrativ belastning? Stödmedlemskapet ger inte vänföreningsmedlemskap tänker Andreas. Inte tänkt att bli en administrativ börda för SAKS. Det är en tanke, men inte fastställt i dagsläget heller. Karin Öst vill påtala att detta låter som något som kanske kan diskuteras vidare med

AS RRT

AD



nästa vice ordförande i kommunikation och medlemsrekrytering under 25/26 och läggas fram igen för Fullmäktige senare och mer konkretiserat. Därefter är presentationen över.

Andreas Nugues lämnar kl 20:10.

§§ 4 Rapporter

§ 4.1 Ordförandens rapport

Bilaga 18

Erik Sedig tycker - fint jobbat! Kul att föredraget togs emot väl.

Elina Falsafi Tonekaboni tycker - kul att ni var på GoCo!

Läggs till handlingarna.

§ 4.2 Övriga rapporter

Bilaga 19

Elina tycker det är kul att se hur mycket kärstyrelsen hinner göra när de har tre heltidare. Händer mycket! Erik vill berömma vårbalen. Erik vill också höra Niclas utveckla frågan gällande Niclas rapport där det nämndes ett universitetsbeslut som rörde många studenter men där inga representanter fanns närvarande. Vad hände med det? Ärendet har gått vidare till GUS.

Christian vill också komplettera med information från ett möte igår med Rådet för lokaler där det nu signerats avtal med arkitekter för att göra förändringar i Längan. SA-life är på återremittering. Förhastade beslut som behöver ses över igen... Det skulle också eventuellt byggas ett gym för personal. Kanske finns mer lättillgängliga utrymmen närmare Längan och att det blir någonting annat i den lokalen istället. De vill också börja erbjuda eventuella rundvandringar för att studenterna ska hitta till fler lokaler, lunchrum och liknande. Kanske ska det bli fler Convinis i lokalerna också.

Abodi Jahel vill som avslutande kommentar berömma Fullmäktige för sitt jobb under 24/25.

Övriga rapporter läggs därefter till handlingarna tillsammans med sena bilagan 19.1.

§§ 5 Övrigt

§ 5.1 Övriga frågor

AJ ER

✓



Fullmäktige vill också uppdraga Kärstyrelse att ta fram en skriftlig definition av var gränsen går för vilket belopp firmatecknare eller FUM kan besluta om så att det kan finnas med i arbetsordningen.

Elina vill också ta upp frågan om närvaro på FUM och hybridmöten eller ej. Hybridmöten ger bra flexibilitet men ger också en närvaro och kåranda att vara i stora salar som Thilander. Sedan närvaron - går det att sätta en gräns för hur många möten man får missa innan man diskvalificerar sig själv ut ur Fullmäktige. Idag var vi nästan inte beslutsföra. Hur kan man stärka viljan att vara en del av beslutstaganden, förvalta organet rätt och ta arbetet seriöst?

Noa säger att det är svårt med engagemanget i FUM för att vi behöver många sökande, och vi vill inte skrämja bort folk med regler. Adam Järvinen säger att ja - och man måste ibland skippa arbete eller praktik för de här 6 mötena på ett år. Det finns respekt hos arbetsgivarna för kåren.

Houda vill säga att flexibiliteten ger möjligheten att komma. Kanske stänga en av dörrarna men inte båda? Tom tänker att balansen är svår - om båda görs kanske det blir svårare. Hybridmötena ger lite lägre nivå.

Hur informerar man mer om vad FUM är? Det är många som inte känner till det.

Felix vill säga att till exempel ett visst antal möten man behöver gå på för FUM låter rimligt. Låter inte som det skulle avskräcka folk. Erik tycker också det är dubbelt. I den bästa av världar skulle det inte behövas skrivas ut vad för förväntningar som man har på en fullmäktigeledamot.

Maryam vill säga att det är logiskt att man ska delta på samtliga möten. Visa mer om vad FUM är. Skriv mer om vad FUM är.

Abodi vill föreslå att Fullmäktige gör informationsvideor vi kan posta i sociala medier om vad det innebär att sitta i FUM. Fullmäktige behöver visa sig själva.

Soma tycker också att FUM behöver synas mer och förklara mer om vad Fullmäktige gör. Bahram tycker det är dumt att "reklama" att man inte skulle behöva gå på alla mötena. Vice kommunikation kan jobba en del med det, men det behövs driv från FUM själva.

Karin vill att mötena ska kommuniceras som obligatoriska, det är bara 6 st.

Elina håller med - hur göra det mer seriöst och mer av en "happening"?

Noa vill att hemsidan ska uppdateras med mer information om vad FUM egentligen är.

Det som Oscar Bresin presenterade i mötesformalia under FUM 1 i år var väldigt bra och det borde göras varje gång i uppstartsfasen. Adam Järvinen vill säga att det verkar bli ett stort intresse för FUM nästa år! Abodi vill höja röstandelen. Maryam vill att standarden när du redan sitter i FUM är den som är viktig att fokusera på. Börja inifrån?

AS
EPT



Erik Sedig vill spåna på idéerna som diskuterats här, och fundera kring om fler idéer för att öka Fullmäktiges relevans finns. Kanske ses nu snart? Bra diskussionspunkt att ha under extrainsatt FUM i slutet på maj.

§ 5.2 Nästa möte

Extrainsatt FUM 28 maj kl. 17:30.

§ 5.3 Mötesutvärdering

Genomförs.

§ 5.4 Mötets avslutande

Ordförande avslutar mötet kl. 20:40.

JS
ERT

XD



Vid protokollet:

Karin Öst

Adam Järvinen
ORDFÖRANDE

Justeras:

Elina Falsafi Tonekaboni
JUSTERINGSPERSON

Houda Oraham
JUSTERINGSPERSON